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Hei
 
Håper alt er bra med dere alle i en travel adventstid!
Jeg har – som lovet ved siste korsvei – fra Stiftelsens side fått utarbeidet noen dokumenter som forhåpentligvis
kan bidra i vårt arbeid og felles bestrebelser for å kunne etablere Bryggen Verdensarvsenter AS. Disse er:
 

1)      Vedtekter for Bryggen Verdensarv AS (utkast)
2)      Aksjonæravtale/Stiftelsesdokument for Bryggen Verdensarv AS (utkast)

 
I tillegg har jeg lag ved et kort notat der det skisseres en videre arbeidsdeling/tidsplan partene imellom
(2018) og et grovbudsjettutkast (2019) for det vi kan kalle en «mellom‐løsning», den modellen som Hfk
anbefalte i sitt vedtak.

 
Legger også ved utredningen som Per Øyvind laget samt mer om formidlingen som foregår pt og sammenstilt av
Hege.

 
Flere forhold må landes for å få de formelle og praktiske prosesser på skinner. Jeg formoder også at HM, BM og SB
sine styreorganer må gi sin tilslutning gjennom formelle vedtak.
Da er det viktig at vi har konsensus om hovedmål, ambisjoner og driftsmodell.  Det bør vel være fullt mulig å se for
seg en utvikling i flere trinn, og der vi nå først konsentrerer oss om en felles organisasjon og så at vi deretter rettet
blikket mot eventuelt nytt bygg.  
 
Jeg tillater meg å foreslå at vi tar et møte rimelig snart (innen 10.1‐18) Klarer vi det?
 
Med vennlig hilsen
Bernt‐Håvard
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